
Synpunkter på utredning ”Larmhantering i egen regi” 

Utredningen belyser på ett utmärkt sätt många aspekter på både dagens 
larmhantering och hur det skulle se ut med en samlad larmhantering i egen 
regi. 

Att införandet innebär både en effektivisering och en kvalitetshöjning framgår 
tydligt och är också lätt att förstå. Det är också enligt 
pensionärsorganisationerna de viktigaste aspekterna. 

Dock är både aspekten på att detta kan innebära en pusselbit till införandet av 
heltidsresan och att arbetet i larmpatrullen kan ses som en 
utvecklingsmöjlighet i yrket också av stor vikt. 

Därför anser vi att förslaget om att samla och lägga all larmhantering i egen regi 
bör genomföras så fort som möjligt. 

Ovanstående svar är godkänt av pensionärsorganisationerna inför 
nästkommande möte i KPR. 
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